

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM545718

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	08/18/2014

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
SUDDEKOR GmbH		08/18/2014	Corporation: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	SURTECO DECOR GmbH
Street Address:	Johan-Viktor-Bausch-Str. 2
City:	Buttenwiesen
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	86647
Entity Type:	Gesellschaft Mit Beschränkter Haftung (GmbH): GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	2240300	SILICURE

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: 2038650297

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 2037776628

Email: docket@bachlap.com

Correspondent Name: George A. Coury

Address Line 1: 900 Chapel Street

Address Line 2: Suite 1201

Address Line 4: New Haven, CONNECTICUT 06510

NAME OF SUBMITTER:	George A. Coury
SIGNATURE:	/George A. Coury/
DATE SIGNED:	10/18/2019

Total Attachments: 6

source=Merger1_SUDDEKOR GMBH-SURTECO_DECOR_GMBH#page1.tif

source=Merger1_SUDDEKOR GMBH-SURTECO_DECOR_GMBH#page2.tif

source=Merger1_SUDDEKOR GMBH-SURTECO_DECOR_GMBH#page3.tif

source=Merger1_SUDDEKOR GMBH-SURTECO_DECOR_GMBH#page4.tif

CH \$40.00 2240300

source=Merger1_SUDDEKOR GMBH-SURTECO_DECOR_GMBH#page5.tif

source=Merger1_SUDDEKOR GMBH-SURTECO_DECOR_GMBH#page6.tif

Handelsregister B des Amtsgerichts Augsburg	Abteilung B Wiedergabe des aktuellen Registerinhalts Abruf vom 08.02.2016 15:55	Nummer der Firma: HRB 18074
	Seite 1 von 2	

1. Anzahl der bisherigen Eintragungen:

19

2. a) Firma:

SURTECO DECOR GmbH

b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen:

Buttenwiesen-Pfaffenhofen
Geschäftsanschrift: Johan-Viktor-Bausch-Str. 2, 86647 Buttenwiesen

c) Gegenstand des Unternehmens:

Herstellung und der Vertrieb von sowie Handel mit veredelten Papieren, Dekordruck sowie Kunststoffen und weiteren Werkstoffen aller Art und für jeden Verwendungszweck und ähnlichen Erzeugnissen sowie die damit im Zusammenhang stehenden vor- und nachgelagerten Produktionsprozesse. Zudem Beratung von Unternehmen, insbesondere Entwicklung von IT-Lösungen, sowie alle damit verbundenen Service- und Nebenleistungen.

3. Grund- oder Stammkapital:

5.000.000,00 EUR

4. a) Allgemeine Vertretungsregelung:

Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten.

b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis:

Mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen:
Geschäftsführer: Affhüppe, Reinhold, Warendorf, *26.09.1966
Geschäftsführer: Baumanns, Dieter, Alsdorf, *19.04.1961
Geschäftsführer: Schuler, Ralf, Schlangenbad, *08.06.1963
Geschäftsführer: Dr. Schäfer, Gereon, Kempen, *10.12.1960

5. Prokura:

Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen:
Achner, Alfred, Buttenwiesen, *18.02.1966
Feischen, Jörg, Gütersloh, *22.09.1965
Oster, Adrienne, Sassenberg, *19.06.1970
Poliwoda, Bernd, Wickede, *20.08.1954

6. a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag:

**TRADEMARK
REEL: 006774 FRAME: 0400**

Handelsregister B des Amtsgerichts Augsburg	Abteilung B Wiedergabe des aktuellen Registerinhalts Abruf vom 08.02.2016 15:55	Nummer der Firma: HRB 18074
	Seite 2 von 2	

Gesellschaft mit beschränkter Haftung
Gesellschaftsvertrag vom 02.10.2000
Zuletzt geändert durch Beschluss vom 13.06.2014

b) Sonstige Rechtsverhältnisse:

Aufgrund des Spaltungs- und Übernahmevertrages vom 18. Juni 2001, dem die Gesellschafterversammlung und die Gesellschafterschafterversammlung der BAUSCH GmbH mit Sitz in Buttenwiesen-Pfaffenhofen (AG Augsburg HRB 18066) jeweils am 18. Juni 2001 zugestimmt haben, hat die BAUSCH GmbH den Teilbetrieb "Druckerei" von ihrem Vermögen abgespalten und als Gesamtheit auf die Gesellschaft übertragen gemäß § 123 Abs. 2 Nr. I UmwG.

Die Abspaltung wird erst mit der Eintragung im Register der übertragenden Gesellschaft wirksam.

Die Abspaltung wurde am 23. Juli 2001 im Register der übertragenden Busch GmbH eingetragen. Von Amts wegen eingetragen gem. § 130 Abs. 2 S. 2 UmwG.

Die SURTECO Decorative Surfaces GmbH mit dem Sitz in Buttenwiesen (Amtsgericht Augsburg HRB 26275) ist als übertragender Rechtsträger auf Grund des Verschmelzungsvertrages vom 18.08.2014 und der Beschlüsse der Gesellschafterversammlungen vom selben Tag mit der Gesellschaft verschmolzen.

Die SÜDDEKOR GmbH mit dem Sitz in Laichingen (Amtsgericht Ulm HRB 4962) ist als übertragender Rechtsträger auf Grund des Verschmelzungsvertrages vom 18.08.2014 und der Beschlüsse der Gesellschafterversammlungen vom selben Tag mit der Gesellschaft verschmolzen.

Die Gesellschaft hat mit Zustimmung ihrer Gesellschafterversammlung vom 18. Juni 2001 mit der BAUSCH + LINNEMANN Aktiengesellschaft mit Sitz in Buttenwiesen-Pfaffenhofen (AG Augsburg HRB 2012, nach Firmenänderung nunmehr: SURTECO AKTIENGESELLSCHAFT) als herrschender Gesellschaft am 25. Mai 2001 einen Beherrschungs- und Ergebnisabführungsvertrag geschlossen.

Der mit der BAUSCH + LINNEMANN Aktiengesellschaft, nach Firmenänderung und Formwechsel nunmehr: SURTECO SE mit dem Sitz in Buttenwiesen (Amtsgericht Augsburg HRB 23000) abgeschlossene Beherrschungs- und Gewinnabführungsvertrag vom 25.05.2001 ist durch Vertrag vom 29.04.2014 dahingehend geändert, dass der Vertragsbestandteil zur Beherrschung aufgehoben und die Vertragsbestandteile zur Gewinnabführung geändert wurden. Die Gesellschafterversammlung vom 02.07.2014 hat zugestimmt.

7. a) Tag der letzten Eintragung:

10.12.2015

Commercial Register B of Local Court of Augsburg	Department B Reproduction of current Register content Copy of 08.02.2016 15:55	Number of company: HRB 18074
	Page 1 of 2	

1. Number of previous entries:

19

2. a) Company:

SURTECO DECOR GmbH

b) Registered Office, branch, domestic business address, authorised recipient, branch offices:

Buttenwiesen-Pfaffenhofen

Business address: Johan-Viktor-Bausch-Str. 2, 86647

Buttenwiesen

c) Object of the company:

Production and marketing of and trade with processed papers, decorative printing and plastics materials and additional materials of all types and for any application and similar products and the upstream and downstream production processes associated therewith. Furthermore, consultancy for companies, in particular development of IT solutions, and all service and auxiliary activities associated therewith.

3. Original or initial capital:

5,000,000.00 EURO

4. a) General representation rules:

If only one managing director is appointed, he shall represent the company alone. If several managing directors are appointed, the company shall be

represented by two managing directors or by one managing director together with one authorised representative.

b) Board of Directors, management structure, executive directors, personally liable partners, managing directors, authorised representatives and particular representation authorisation:

With authorisation to conclude legal transactions in the name of the company with himself as representative of a third party:

Managing Director: Affhüppe, Reinhold, Warendorf,
*26.09.1966

Managing Director: Baumanns, Dieter, Alsdorf,
*19.04.1961

Managing Director: Schuler, Ralf, Schlangenbad,
*08.06.1963

Managing Director: Dr. Schäfer, Gereon, Kempen,
*10.12.1960

5. Power of Procuration:

Joint signature together with a managing director or another authorised representative:

Achner, Alfred, Buttenwiesen, *18.02.1966

Feischen, Jörg, Gütersloh, *22.09.1965

Oster, Adrienne, Sassenberg, *19.06.1970

Poliwoda, Bernd, Wickede, *20.08.1954

6. a) Legal form, start, statutes or articles of association:

Commercial Register B of Local Court of Augsburg	Department B Reproduction of current Register content Copy of 08.02.2016 15:55	Number of company: HRB 18074
	Page 2 of 2	

Company with limited liability
Articles of association of 02.10.2000
Last changed by decision of 13.06.2014

b) Other legal relations:

As a result of the division and takeover agreement of 18th June 2001, to which the general meeting and the general meeting of BAUSCH GmbH with registered office in Buttenwiesen-Pfaffenhofen (AG Augsburg HRB 18066) assented on 18th June 2001, BAUSCH GmbH divided the partial business "Printing" from its assets and transferred it in its entirety to the company in accordance with §123 Para. 2 No. 1 UmwG (Federal Conversion Act).

The division shall take effect only with entry in the Register of transferring companies.

The division was entered on 23rd July 2001 in the Register of the transferring Bausch GmbH. Ex officio entered in accordance with §130 Para. 2 P. 2 UmwG (Federal Conversion Act).

SURTECO Decorative Surfaces GmbH with registered office in Buttenwiesen (Local Court of Augsburg HRB 26275) is merged with the company as the transferring legal entity on the basis of the merger agreement of 18.08.2014 and the decisions of the general meetings of the same date. SÜDDEKOR GmbH with registered office in Laichingen (Local Court of Ulm HRB 4962) is merged with the company

as the transferring legal entity on the basis of the merger agreement of 18.08.2014 and the decisions of the general meetings of the same date.

On 25th May 2001 the company concluded with the assent of its general meeting of 18th June 2001 a controlling and profit and loss transfer agreement with BAUSCH + LINNEMANN Aktiengesellschaft with registered office in Buttenwiesen-Pfaffenhofen (AG Augsburg HRB 2012, now after company change: SURTECO AKTIENGESELLSCHAFT) as the controlling company.

The controlling and profit and loss transfer agreement concluded on 25.05.2001 with BAUSCH + LINNEMANN Aktiengesellschaft, after the company change and change in legal form now: SURTECO SE, with registered office in Buttenwiesen (Local Court Augsburg HRB 23000) is changed by agreement of 29.04.2014 in that the agreement part relating to control has been cancelled and the agreement parts relating to profit transfer have been changed. The general meeting of 02.07.2014 assented.

7. a) Date of last entry:

10.12.2015